

Refunds: Sorry, not allowed.

Deferrals: Allowed in case of pregnancy to next year.

Transfers: Allowed at any time before the race. You may go online to transfer your registration to another person at any time up to 72 hours prior to race start. Click for [How To Transfer](#) guidelines. An administration fee of \$100 will be charged if more than 1 month prior to race day and \$150 thereafter. Race day transfers are also allowed, for which a fee of \$200 will be charged.

Distance Upgrades / Downgrades: Allowed at any time. Please [contact Race Timing Solutions](#) by e-mail to do so up to 72 hours prior to race start. Otherwise, you may switch distance on race day, but only prior to race start. Administration fees will be charged according to the same scale as transfers. When upgrading, the difference in entry fees will also be charged. For downgrades, the difference in entry fees will be donated.

Team Type switches: Requests to switch between solo entry and team entry will be considered on a case by case. Please [contact The Trail Hub](#) by e-mail with requests. They may be accepted or rejected. Administration fees may be applicable.

退款：不允許。

延期：允許懷孕參賽者延期至明年賽事。

轉讓名額：比賽開始前任何時候都允許。您可以在比賽開始前 72 小時前在線將您的登記名額轉讓給其他人。[了解如何轉讓名額。](#)

如果在比賽開始前一個月以上，需收取 100 港元的行政費，其後收取 150 港元的行政費。比賽當天也可轉讓名額，但需收取 200 港元的費用。

距離升級/降級：隨時允許。

請在比賽開始前 72 小時通過[電子郵件與 Race Timing Solutions 聯繫](#)。否則，您可以在比賽當天（但只能在比賽開始之前）切換距離。

行政費將按照與轉讓名額相同的格式收取。

升級距離時，還需收取參賽費用的差額。而降級距離時，參賽費用的差額將會捐予主辦單位。

團隊類型切換：將視具體情況考慮各宗個人和團隊參賽之間切換的請求。

如有需要，請通過[電子郵件聯繫 The Trail Hub](#)。他們可能會接受或拒絕，亦可能需要支付行政費。